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Oœwiadczenie skierowane do minister edukacji narodowej Katarzyny Hall

Szanowna Pani Minister!
Wraz z pocz¹tkiem wrzeœnia rozpocznie siê nowy rok szkolny. Dla rodziców uczniów podejmuj¹cych

naukê nowy rok szkolny oznacza szereg wydatków finansowych, które niejednokrotnie w znacznym
stopniu uszczuplaj¹ bud¿et ich gospodarstw domowych. Komplet nowych ksi¹¿ek dla gimnazjalisty to
wydatek rzêdu 300–400 z³, a w podstawówce – oko³o 200–250 z³. Wydatki przychodz¹ rodzicom z tru-
dem tym wiêkszym, ¿e na biurkach ich dzieci zalegaj¹ ju¿ tomy ksi¹¿ek z poprzednich lat – ksi¹¿ek,
z których nikt wiêcej nie skorzysta. Spowodowane to jest funkcjonowaniem na rynku ró¿nych zestawów
podrêczników, które ulegaj¹ permanentnym modyfikacjom. W tej samej szkole nauczyciele tego samego
przedmiotu wymagaj¹ ró¿nych podrêczników, które w nastêpnym roku mog¹ byæ ju¿ nieaktualne. Dla-
tego dochodzi do takich sytuacji, w których m³odsze rodzeñstwo nie mo¿e korzystaæ z podrêczników
starszego rodzeñstwa, pomimo uczêszczania do tej samej szko³y.

W zwi¹zku z powy¿szym zwracam siê z pytaniem: czy ministerstwo podejmuje jakiekolwiek dzia³ania
zmierzaj¹ce do zapewnienia utrzymania tytu³ów podrêczników, tak aby dany podrêcznik móg³ byæ u¿yt-
kowany przez kilka lat? Czy wybór podrêcznika to samodzielna decyzja nauczyciela? Czy istniej¹ jakieœ
wytyczne skierowane do szkó³, aby wymaga³y one zestawów tych samych podrêczników?

Z wyrazami szacunku
Micha³ Wojtczak




